

CMP/OCT/2021/0015

إعلا<u>ن</u> Announcement

Date	24/10/2021	التاريخ	
Company Name	مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	ا اسم الشركة	
Trading Code	GFH	رمز التداول	
Subject	خبر صحفي من مجموعة جي إف إتش المالية Press Release by GFH Financial Group	الموضوع	
Information	تود مجموعة جي إف إتش المالية الإعلان عن دخولها في شراكة استراتيجية للإستثمار في قطاع الرعاية الصحية مع شرودرز كابيتال. لمزيد من التفاصيل بالإمكان الإطلاع على الخبر المرفق. GFH Financial Group would like to announce that it has entered into a strategic co-investment partnership in the healthcare sector with Schroders Capital. For further details please refer to the attached release.	المعلومة	
Expected Financial Impact	من المتوقع أن ينعكس هذا الإستثمار بشكل إيجابي على البيانات المالية للمجموعة ويزيد عوائد المجموعة. This Investment is expected to reflect positively on the Group's financials and increase the returns for the Group.	الأثر المالي المتوقع	

Name	Mariam Jowhary	مريم جو هري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
gfh 🔷		Jack Mary	



جي إف إتش تبدأ شراكة استراتيجية مع شرودرز كابيتال

- جي إف إتش وشرودرز كابيتال تستكملان أول استثمار مشترك لهما في قطاع الرعاية الصحية
- الشراكة الاستراتيجية من شأنها تعزيز نشاط الأسهم الخاصة العالمي لجي إف إتش عبر أوروبا والأمريكتين

المنامة، البحرين، سبتمبر 2021: أعلنت اليوم مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") عن دخولها في شراكة استراتيجية مع شرودرز كابيتال التي تقوم بإدارة أصول تبلغ قيمتها 70 مليار دولار، وهي تمثل قسم الاستثمار في الأسواق الخاصة لمجموعة شرودرز، وهي مجموعة عالمية لإدارة الأصول حيث تقوم بإدارة أصول تبلغ قيمتها 968 مليار دولار نيابة عن عملائها. في إطار هذه الشراكة الاستراتيجية، سوف تعمل جي إف إتش مع شرودرز كابيتال للاستثمار في معاملات مختارة للأسهم الخاصة ورأس المال المغامر على أساس تقديري.

سوف تؤدي هذه الشراكة إلى تعزيز منصة جي إف إتش للاستثمار في الأسهم الخاصة العالمية، حيث ستوفر لها مجالاً لشراء حصص مسيطرة في الشركات الواعدة والتي تشهد نمواً في كل من أوروبا والأمريكتين. بموجب هذا الترتيب الاستراتيجي، سوف تستثمر جي إف إتش في استثمارات مختارة بجانب شرودرز كابيتال، عبر مجموعة من القطاعات الدفاعية التي يمكنها مقاومة فترات التراجع الاقتصادي، مثل الرعاية الصحية، التعليم، التكنولوجيا والقطاع الاستهلاكي.

أحد الاستثمارات المشتركة الهامة التي يتم القيام بها هي لشركة عالمية في مجال تعليم الرعاية الصحية، وتتمتع بمكانة قيادية واضحة عبر عدة بلدان أوروبية بالإضافة إلى أمريكا اللاتينية. يتوفر لدى هذه الشركة شبكة كبيرة تضم حوالي 35 ألف طالب عبر 10 بلدان و140 موقعا في جميع أنحاء العالم، وهي تعتمد على إمكانات وقدرات رقمية قوية كما أنها شركة مربحة ولديها إمكانية نمو هائلة.

صرح السيد حماد يونس، رئيس الاستثمار في جي إف إتش، "تتفق هذه الشراكة الاستراتيجية مع شرودرز مع رؤية جي إف إتش الرامية إلى إنشاء منصة استثمارية قوية للأسهم الخاصة في أوروبا والأمريكتين، وهي من المناطق التي نواصل التركيز عليها والتوسع فيها على المستويين الداخلي والخارجي من خلال شراكات، مشاريع مشتركة واستحواذات لأسهم الشريك العام. نعتقد أن شرودرز هي الشريك المناسب لنا بالنظر لوضعها الرائد وسجلها الحافل عبر الأسواق الاستراتيجية للأسهم الخاصة، وبشكل خاص القطاعات عالية النمو مثل الرعاية الصحية والتكنولوجيا."

وأضاف، "تمشيا مع فلسفة جي إف إتش للاستثمار في القطاعات المرنة ذات التأثير البيئي، الاجتماعي والحوكمة، نحن سعداء أيضا بتوقيع أول استثمار مشترك لنا مع شرودرز في مجال الرعاية الصحية. لقد أدركنا



منذ فترة بعيدة أن الرعاية الصحية تعتبر من المجالات الهامة للنمو ونعتقد أن كوفيد-19 كان عاملا حافزا لتخصيص المزيد من رأس المال لهذا القطاع من أجل بناء عالم يتسم بالأمان والاستمرارية."

وقال رينر إندر، رئيس الأسهم الخاصة بشركة شرودرز كابيتال، "يسرنا العمل مع جي إف إتش على فرص استثمارية جذابة في الأسهم الخاصة ورأس المال المغامر، ونتطلع إلى العمل معا في المزيد من الاستثمارات حيث ماتزال الفرص الاستثمارية هائلة وإنني على ثقة بأنه من خلال العمل معا يمكننا الاستفادة من بعض المعاملات المثمرة للأسهم الخاصة ورأس المال المغامر ونتطلع بالفعل إلى منح جي إف إتش الفرصة للاستفادة من شراء حصص مسيطرة في الشركات الواعدة وشركات النمو في أوروبا والأمريكتين.



GFH starts strategic partnership with Schroders Capital

- GFH and Schroders Capital complete first co-investment in the Healthcare Sector
- Strategic partnership to significantly boost GFH's global private equity footprint across Europe and the Americas

Manama, Bahrain, XX September 2021: GFH Financial Group ("GFH" or "the Group") today announced that it has entered into a strategic partnership with Schroders Capital which has \$70 billion of assets under management and is the private markets investment division of Schroders, the global asset management group which manages \$968 billion of assets on behalf of its clients. As part of this strategic partnership, GFH will work with Schroders Capital to invest in select private equity and venture capital deals on a discretionary basis.

The partnership will significantly strengthen GFH's global private equity investments platform with access to attractive buyout and growth companies in Europe and the Americas. Under this strategic arrangement, GFH will invest in select investments alongside Schroders Capital, across a range of defensive and downturn resistant sectors such as healthcare, education, technology and consumer.

One of the key co-investments undertaken is a global healthcare education provider, which has clear leadership positions across several European countries, as well as in Latin America. The company, which has a large network of 35k students across 10 countries with 140 sites worldwide, has implemented strong digital capabilities and is solidly profitable with tremendous growth potential.

Commenting, Mr. Hammad Younis, CIO of GFH, said, "This strategic partnership with Schroders Capital strongly aligns with GFH's vision of building a robust European and American private equity investment platform, an area where we continue to focus and expand both organically as well as inorganically through partnerships, JVs and acquisitions of GP stakes. We believe Schroders is the right partner for us given their market leading position and strong track record across private market strategies, particularly high growth segments such as healthcare and tech."

Mr. Younis added, "Consistent with GFH's philosophy of investing in resilient, ESG impact sectors, we're also pleased to sign our first co-investment with Schroders in the healthcare space. We've long identified healthcare as an important strategic area for growth and we believe that Covid has been a catalyst to further capital allocation to the sector in order to build a safe and sustainable world."

Rainer Ender, Head of Private Equity, Schroders Capital, said, "We are pleased to work with GFH on attractive private equity and venture capital investment opportunities, and are looking forward to collaborating on further investments. The investment opportunities remain extensive and I am sure that by working together we can take advantage of some exciting private equity and venture capital deals. We are already looking forward to giving GFH the opportunity to benefit from attractive buyout and growth companies in Europe and the Americas."